
Styrelsemöte Jägareförbundet Mark, 190909 
 
Närvarande: Thomas, Jörgen, Andreas, Mikael Stensson  
Frånvarande: Mathias, Michael Sjöblom, Lina, Sven-Erik, 
 

1. Thomas öppnade möte 
2. Dagordningen föredrogs och godkändes. 
3. Viltkasserare. Marie Jonasson är inte tillgänglig under året. Björn Pettersson har rätt 

utbildningar men inget förordnande från Länsföreningen. Magnus Kellden har fått i 
uppgift att undersöka med Länsstyrelsen om att få fler förordnade. Magnus Fagerfors 
är kasserare i Borås och kanske skulle kunna hjälpa till här. Thomas kollar med 
Magnus Kellden.  

4. Överklagan av Naturreservat Stampatorg 

Marks Kommun har beslutat bilda ett naturreservat i Björketorp. Enligt föreskrifterna för 
reservatet måste hundar hållas kopplade inom reservatet. Kretsen har uppmärksammat 
att det finns risk för konflikt mellan föreskrifterna och jakt med lös hund som kan råka 
komma in på reservatet. För att inte riskera att jägare begår brott när de jagar kring 
reservatet har en överklagan mot beslutet lämnats in. Bakom överklagan står två 
markägare, jaktledaren, Jägareförbundet Mark samt Jägareförbundet Södra Älvsborg. I 
nästa steg skall överklagan kompletteras med skälen för överklagan. 
Jaktvårdskonsulent, Jerker Andersson, kommer nu att hålla samman arbetet med att 
komplettera överklagan. Kompletteringen skall lämnas in senast 15 september.  

5. Jaktstig på Stjärnåsen 

Fem stationer 

1. Skyttebio 
2. Hagel jaktstigsmål Thomas fixar nya lappar, Sjöblom sätter upp stationen  
3. Fallmål .22 (Mattias Wahle) Thomas fixar stationen  
4. Långhåll kl 1 Norinder står på stationen. Stensson beställer rävtavlor.  
5. Tipspromenad, Grönlund fixar frågorna. 

Varmkorv med dricka efteråt. Thomas handlar.  

6. Skållared 19/10. Thomas och Stensson är med. Panna och tält är bokat, Stensson 
kollar med Henning om de kan hämta grejer. Vi serverar viltkorv. Andreas kollar med 
Magnus om att beställa korv.  

7. Viltmatskurs  

Thomas har kollat lokal med kommunen, förslag på Ängskolans hemkunskapssal.  

Matlagningskurs två tillfällen, förslag på 13/11 och 27/11. Thomas kollar om lokalen är 
tillgänglig.  



Ett tillfälle med hjortentrecote och ett med färs, korv och viltbiffar.  

8. Åldersbestämning av året älgar. Tandsågning 9/12 hos Anders Henriksson.  
9. Jaktfadder. Thomas har kollat med vuxenskolan om kontakt med tidigare jägarelever. 

Väntar på återkoppling. Anders kör en kurs nu. 

Vi har en jakt på Rådde den 2/11. Då kan vi bjuda in jägarskoleelever, Thomas har kontakten 
med Anders. 

Vi skall även ha ut en annons på FB om jaktfadder och inbjudan till jakten på Rådde. Thomas 
och Grönlund ordnar annonser.  

10. Viltfoderkampanj. Thomas har haft kontakt Ingmars foder om förnyad offert. Tar även 
kontakt Horreds Lantmanna för att ha utlämning i västra Mark. Målet är att ha allt 
klart i mitten av november för att då kunna starta kampanjen.  

11. Övrigt 

Viltrapportering, Thomas har gjort en drive för att få in mer areal, har gett visst resultat. Skall 
kolla med Jerker om hur det ser ut nu och återkoppla.  

Från älgkonferensen. Sett färre kalvar i år. Kalvarna verkar även vara små. Magnus Kellden 
var med och pratade om rädda älgen.  

12. Nästa möte 21/10 kl 19, hos Mikael Stensson. 
13. Mötet avslutades 

 
 
Vid protokollet 
 
 
…………………………………………….. 
Andreas Martinsson 


